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ZÁPIS Z NÁHRADNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE 

ČESKÉ PSYCHOANALYTICKÉ SPOLEČNOSTI z.s. 
dne 15. 2. 2024 

 
Členové a kandidáti ČPS se setkali v sídle společnosti Pobřežní 22, 186 00 Praha 8, Karlín.  
 
Přítomni fyzicky: V. Buriánek, R. Čepelák, D. Holub, A. Holubová (prozatímní kandidát), M. 
Mahler, R. Malczyk (prozatímní kandidát), K. Rieger, V. Singer, M. Telerovská, S. Titl,  
Přítomni on-line: M. Babík, L. Březinová, R. Březina, H. Forman, L. Vrba   
Omluveni: J. Jakubů, V. Probstová, J. Kocourková, J. Michalec, L. Goldová, R. Telerovský, M. 
Šebek 
  

Body programu schůze:   
1.    Hlasování o funkci Koordinátora výboru pro trénink, do funkce znovu kandiduje L. Březinová 
2.    Hlasování o prozatímním členství, požádali J. Michalec, R. Čepelák a K. Riegel 
3.    Hlasování o členských příspěvcích na rok 2024 
4.    Hlasování o přijetí navrhovaných změn ve stanovách ČPS  
5.    Hlasování o schválení zprávy o hospodaření ČPS za rok 2023  
6.    Další  

Náhradní členská schůze byla svolána z důvodu, že se na řádné lednové členské schůzi (25. 1. 
2024) nesešla potřebná nadpoloviční většina členů ČPS a schůze tak nebyla usnášeníschopná. 
Řízení náhradní členské schůze se ujal prezident společnosti M. Mahler.   
Ve chvíli konání tajného hlasování, které se týkalo personálního obsazení do funkce Koordinátora 
výboru pro trénink a žádostí o prozatímní členství kandidátů, bylo v sídle společnosti ČPS 
fyzicky přítomno celkem 6 řádných členů a 2 prozatímní členové ČPS, online bylo připojeno 
celkem 5 řádných členů.  
Ve chvíli konání veřejného hlasování o členských příspěvcích na rok 2024, o přijetí 
navrhovaných změn ve stanovách ČPS a o schválení zprávy o hospodaření ČPS za rok 2023 
bylo v sídle společnosti fyzicky přítomno celkem 10 řádných a prozatímních členů a kandidátů 
ČPS, online bylo připojeno celkem 5 řádných členů, celkový počet všech hlasujících byl 15.  
 
VÝSLEDKY HLASOVÁNÍ 
V tajné volbě členů a prozatímních kandidátů byli zvoleni: 
 
Ad 1) Koordinátor výboru pro trénink:  
Lubica Březinová, 13 pro, 0 zdržel/a se, 0 proti  
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Ad 2) Prozatímní členové:  
Jiří Michalec, 11 pro, 1 se zdržel, 1 proti 
Roman Čepelák, 12 pro, 0 se zdržel, 1 proti 
Karel Riegel, 12 pro, 0 se zdržel, 1 proti 
 
Ve veřejném hlasování členů a kandidátů bylo odhlasováno: 
Ad 3)  
Členské příspěvky na rok 2024, které zůstaly stejné, tak, jak byly stanovené v roce 2023, byly 
členskou schůzi jednohlasně schváleny; pro kandidáty v analýze – 4 tisíce, pro kandidáty po 
ukončené analýze v procesu dalšího vzdělávání – 8 tisíc, pro tzv. „spící“ kandidáty – 12 tisíc 
a pro členy – 16 tisíc. 
 
Ad4) 
Všechny navrhované změny ve stanovách ČPS, kromě návrhu, který se týkal jednacího řádu EK, 
byly jednohlasně přijaté. L. Vrba, potvrdil, že je k dispozici jednací řád, který byl navržený v roce 
2013, zaslal ho v lednu členům Rady ČPS a mohl by posloužit jako materiál pro novou Etickou 
komisi.  
 
Ad5) 
Členové a kandidáti byli seznámeni se zprávou o hospodaření společnosti za minulý rok 2023, 
mohli nahlédnout do písemné zprávy, kterou pro hlasování připravila pokladnice L. Goldová. 
Nebyli vzneseny žádné námitky a zpráva byla jednohlasně přijata.  
 
Ad6)  
Bylo přijato oznámení PhDr. J. Šikla o jeho vystoupení z ČPS. 
M. Mahler dále seznámil přítomné s podnětem, který dala Rada ČPS členstvu ke zvážení, a to, 
aby mohla rada jako statutární orgán rozhodovat a disponovat minimální finanční částkou, rada 
navrhla 20 tisíc. Na schůzi padl další návrh na vyšší částku až 25 tisíc, návrh zůstal otevřený a 
bude možné o něm hlasovat na příští členské schůzi v říjnu 2024. 
Další věcí k projednání byla žádost D. Holuba o finanční odměnu za práci, kterou věnoval 
akreditaci výcvikového programu. Byl vysloven jednoznačný souhlas přítomných, aby se na 
příští členské schůzi rozhodlo o vyplacení odměny D. Holubovi. V diskusi zaznělo, že by měl být 
odměněn každý, kdo pro společnost odvede významnou práci, rovněž se zmínili lektoři, kteří by 
mohli být nově honorováni. L. Březinová připomněla, že i v minulosti mohli být učitelé 
honorováni, ale ti se vzdali odměny ve prospěch fondu pro kandidáty. Do příští plánované 
podzimní členské schůze by měla rada přinést návrhy, jak systematicky a koncepčně stanovit 
pravidla pro proplácení práce pro společnost, zároveň jsou vítány připomínky a návrhy ostatních 
členů a kandidátů k tomuto tématu. 
 
 
Zápis zapsala M. Telerovská                                                                 V Praze 16. 2. 2024 


